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1. Ulf blev valgt til dirigent. GF er lovligt indkaldt
2. Formandens beretning blev godkendt. Flemming pointerede at der skulle være mere omtale af 

klubbens aktiviteter bl.a i Bjerringbro Avis. Fx kunne et samarbejde med badminton‐ og 
bordtennisklubben skaffe flere medlemmer. Som ny spiller er det svært at komme i forbindelse 
med andre medlemmer der gerne vil spille. Tony pointerede at pay and play vinder frem og 
foreslog at vi indretter en bane til dette formål. Ole pointerede at da vi sidste år udvidede 
motionsdoublen til onsdag blev der flere muligheder for at finde en makker at spille med. Det blev 
foreslået at man kunne lave en Facebook gruppe der kunne få unge mennesker til at kommunikere 
mere sammen. En makkerbørs er også en mulighed for at skabe mere aktivitet.  Det blev også 
foreslået, at der kunne være træning for voksne.

3. Revideret regnskab – Franco fremlægger. Der var spørgsmål til regnskabet der udviste et underskud 
på 19.000 kr. Franco kunne redegøre for en del engangsudgifter der bringer udgifterne ned. Det 
blev vedtaget at prøve at forhandle huslejen med IP. Det blev foreslået at lave et baneudvalg der 
kunne anlægge baner og på den måde spare penge. Regnskabet blev godkendt.

4. Jan går ud af bestyrelsen. Tony instilles til bestyrelsen og blev valgt, Bestyrelsenssuppl. Ove blev 
genvalgt, Revisorerne og suppl. Flemming og Arne blev genvalgt. 

5. Kontingentet fastholdes på niveau med sidste år.


